
RIIHIMÄEN KAUPUNKI

KH/542/2024

Valtuustoaloite keskuskeittiön palauttamiseksi

Valtuutettu Juha Peltola ym. jättivät seuraavan valtuustoaloitteen:

”Ehdotan ennen Palmian kanssa solmitun sopimuksen päättymistä, että
Riihimäelle perustetaan selvitys- ja työryhmä, joka tutkii oman 
keskuskeittiön palauttamismahdollisuutta Riihimäelle.

Omalla keskuskeittiöllä taattaisiin tasokkaampi, monipuolisempi ja 
vähemmän luontoa kuormittava konsepti.

Keskuskeittiön palautus olisi ekologinen teko, jolla samalla olisi 
työllistävä vaikutus sekä mahdollisuudet lähiruuan käyttämiseen.

Ehdotan myös valtuutetuille oikeutta käydä tutustumassa 
kouluruokailuun.”

Valtuustoaloite on LIITTEENÄ. (ei verkkojulkinen)


